
Styrelsemöte 2025-2, 10/2 2025 Seniorschack Stockholm 

Plats: Möte via Zoom. 

Tid: Måndagen 10/2 2025 klockan 16:30.. 

Närvarande: Dan Israel (DI), ordförande, Dick Öhman (DÖ), sekreterare, 
Anders Flärdh (AF), kassör och justerare samt Bosse Steiner (BS). 

Frånvarande: Lars-Erik Åberg och Lennart B. Johansson. 

1.     Mötets öppnande. 

Mötet öppnades av ordförande DI. 

2.     Val av mötesfunktionärer. 

Till ordförande valdes DI, sekreterare DÖ och justerare AF. 

3.     Mötets beslutsförhet. 

Mötet ansågs behörigen utlyst och beslutsmässigt. 

4.     Justering av föregående protokoll. 

Protokoll nr 2025-1 godkändes. 

5.     Fastställande av dagordning. 

Dagordningen fastställdes. 

6.    Ekonomi. (AF). 

Styrelsen beslöt att betala faktura för nuvarande hemsida för drift ett år 
framöver. Detta gör vi för säkerhets skull ifall nuvarande hemsida inte hinner 
bli klar innan tiden för den gamla går ut. 

7.   Årsmötet (DI) 

a) Årsmöteshandlingarna 

 Styrelsen beslöt att skicka ut kallelse till årsmötet med tillhörande handlingar 
till alla medlemmar i klubben med e-mail. Handlingarna kommer också att 
anslås på hemsidan och i Stockholms schacksalonger två veckor innan 
årsmötet.  

Pågående arbete med verksamhetsberättelsen behöver kompletteras enligt 
nedan: 



Lagspel: DI skriver 

Ekonomi: AF skriver 

Utbildning: AF skriver. 

b) Motioner 
i) Motion 1. Sista Bergergruppen bör vara Schweizer (från Christer 

Nilsson). 

Styrelsen beslöt att avslå motionen. BS kommer att formulera en 
motivering. 

ii) Motion 2. Medlemsavgiften bör bestämmas för det kommande året 
(Björn Löwgren och Christer Nilsson). 

Styrelsen beslöt att avslå motionen. DI kommer att formulera en 
motivering. 

iii) Motion 3. Klubben bör tillåta flera samtidiga aktiviteter i lokalen 
(Christer Nilsson). 

Styrelsen har inga invändningar mot flera samtidiga aktiviteter i 
lokalen under förutsättning att de inte stör varandra. DI formulerar ett 
svar. 

iv) Motion 4. Analoga medlemmar bör stödjas (Christer Nilsson). 

Styrelsen beslöt att stödja motionen. DÖ formulerar ett svar. 

8. Hemsidan. AF. 

AF, som är sammankallande i den grupp som styrelsen tillsatt för att få fram en 
bättre hemsida, redogjorde för dess arbete. Det återstår ett antal månaders arbete 
för att få den klar. 

9.   Aktiviteter. 

Från klubbens aktiviteter fanns inget särskilt att rapportera. Alla aktiviteter 
fungerar bra.   

10.   Övriga frågor. 

Styrelsen beslöt att klubben kommer att skicka blommor till klubbmedlemmen 
Sven-Gunnar Samuelssons begravning. 

 



11.  Nästa möte 

Det beslutades att nästa möte blir ett konstituerande möte direkt efter årsmötet 
tisdagen den 4 mars. 

 
 
Sekreterare      Justerare 
 
 
Dick Öhman      Anders Flärdh 
 
 

 


